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PROTOKÓŁ NR 11/2020 

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU 

Z DNIA 31.07.2020 R. W GODZ. 12 11- 12 57 

W ZDALNYM TRYBIE OBRADOWANIA 

 
Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia przez Przewodniczącą Komisji Edukacji  

i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu odbywało się w sali narad  Starostwa Powiatowego  

w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami następowała  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość za pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności ( zał. nr 

1 i 2*). 

 
Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu – materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat stanu  bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 2019 r.- 

materiał sesyjny. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Wałeckiego w 2019 roku z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – materiał sesyjny. 

7. Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów szkół podstawowych na rok 2020/2021. 

8. Informacja na temat stanu turystyki w Powiecie Wałeckim. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 2019 r. – 

materiał sesyjny.  

10. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Wałeckiego  – materiał sesyjny.  

11. Informacja na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  na 

lata 2014 – 2020, za rok   2019 r. – materiał sesyjny.  

12. Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych w 

zakresie rehabilitacji społecznej i przestrzeganie praw Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2020, 

za 2019 r.- materiał sesyjny.  

13. Informacja o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych   

w 2019 r. i realizacja zadań aktualnych. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu za rok 

2019. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Wałczu oraz włączenia jej do Powiatowego 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wałczu. 

17. Sprawy bieżące. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Anna Jarczewska. 
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Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

Przewodnicząca Komisji odczytała kolejno nazwiska radnych, którzy po wywołaniu potwierdzili swoją 

obecność. 

Zgodnie ze sprawdzoną obecnością  Przewodnicząca Komisji stwierdziła quorum – na stan 9 Członków 

Komisji,  obecnych 7 członków nieobecni: radny Jan Grudziński i radny Ireneusz Sawczyszyn. Wobec 

powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 
Ad. pkt 3.  

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Ad.pkt.4.  

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu – 

materiał sesyjny. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wałczu.  

LICZBA OBECNYCH  - 7 

GŁOSY ZA  -  7  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Anna Jarczewska,  

Sławomir Niewczas, Janusz Różański,  Mirosław Wiercioch, ) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie. 

 

Ad. pkt.5.   

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 2019r.- 

materiał sesyjny. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 

2019 r. 

LICZBA OBECNYCH  - 7 

GŁOSY ZA  -  7  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Anna Jarczewska,  

Sławomir Niewczas, Janusz Różański,  Mirosław Wiercioch, ) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt 6.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Wałeckiego w 2019 roku  z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust. ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – materiał sesyjny. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził, że w sprawozdaniu jest ujętych bardzo mało organizacji pozarządowych, które korzystają  

z dotacji, której jej dotyczą. Przykładem jest np. bardzo mało klubów sportowych, zapytał się czy one nie 

występowały, czy są jakieś inne przyczyny które tnie są ujęte w sprawozdaniu. Stwierdził, że  na uwagę 

zwraca też to, że niektóre organizacje pozarządowe są szczególnie wyróżnione, z czego to wyniki , czy 

właśnie z tego, że inne nie chciały uczestniczyć w podziale środków, dotyczy to środków 

pozakonkursowych jak i w trybie konkursowych?   

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że środki na organizacje pozarządowe dzielone są na pozakonkursowe   

i konkursowe , gdzie ogłaszany jest konkurs. Wybierana jest organizacja ,która się  zgłosi i spełnia warunek 
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że realizuje zadanie powiatu, najczęściej to są pojedyncze organizacje, jeżeli jest jedna i spełnia 

oczekiwania i wykonuje zadania powiatu to się przyjmuje, konkurs jest otwarty i czasami zdarza się że  

organizacja dwa razy otrzymują dotacje.  Organizacje sportowe najczęściej proszą o puchary, o drobne 

środki 200 – 300 zł, jeżeli organizacje się zgłaszają zazwyczaj otrzymują środki, to nie są duże środki. 

Stwierdził, że chcieliby aby organizacje pozarządowe były bardziej aktywniejsze w pozyskiwaniu  

środków, uczestniczyli w tym podziale tych środków. 

 

O godz. 12.29 na posiedzenia Komisji przybywa  radny Ireneusz Sawczyszyn. Na stan ogólny 9 członków 

obecnych 8. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Zadał pytanie ile organizacji nie otrzymało dotacji, jaka to była kwota, ile było jeszcze dodatkowych 

wniosków , chciałaby też wiedzieć na temat Stowarzyszenia  Przyjaciół Harcerstwa Ziemi Wałeckiej  

w Wałczu, co to jest za Stowarzyszenie? czy związane z ze Związkiem Harcerstwem Polskiego czy  

ze Związkiem Harcerstwa Rzeczypospolitej. 

  

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował ,że jest to Związek który spełnia wszystkie zasady i może pozyskiwać środki z samorządu 

terytorialnego. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził , że chodziło mu o Stowarzyszenie Przyjaciół Harcerstwa Ziemi Wałeckiej czy jest związane 

ze Związkiem Harcerstwem Polskiego czy ze Związkiem Harcerstwa Rzeczypospolitej. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Stwierdził , że nie potrafi odpowiedzieć.  Dodał, że zostały jeszcze środki niewykorzystane, nie wszystkie 

organizacje podeszły, aby uzyskać dofinansowanie. Pozostały jeszcze środki  przeznaczone na organizacje 

na koniec roku.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Powiatu Wałeckiego w 2019 roku    

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  w art.3 ust. ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie. 

 

Ad. pkt 7.  

Informacja na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów szkół podstawowych na rok 2020/2021. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu*.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Powiedział ,że materiały obrazują  ten okres  do 9 kwietnia , dzisiaj mamy 31 lipca , dzisiaj miały być 

podane wyniki z egzaminów ośmioklasistów,  jak to się ma do fizycznie czy Zarząd Powiatu ma informacje  

Ile  w jakich szkołach jest podań, oczywiście są to dane niepełne, jak to wygląda na dzień wczorajszy.? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował ,iż absolwentów  szkół podstawowych w powiecie jest 495, natomiast złożonych podań  

z szkół podstawowych na terenie powiatu jest 473, ponadto  spływają nadal podania sądzi , że ta pula osób 

przeznaczona dla naszych szkoła dla uczniów się wypełni. Poinformował, że  Liceum Ogólnokształcącym 

ilość miejsc jest 75 , wpłynęło  podań 67 pierwszego wyboru, w Zespole Szkół nr 4 , ilość miejsc 145, 

złożonych podań 194 pierwszego wyboru i w Powiatowym Centrum Kształcenia Ustawicznego  

i Zawodowego  ilość miejsc 630 , jest to razem szkoła branżowa i nowa szkoła  zaoczna II stopnia branżowa, 
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wpłynęło podań 473, a więc wolnych miejsc jest jeszcze. Przyjęcia będą wpływać jeszcze pewnie do końca 

sierpnia. 

Poinformował, że Branżowa Szkoła II Stopnia będzie to szkoła 2 letnia , która będzie przyjmować uczniów, 

słuchaczy, którzy będą uczyć się zaocznie.   

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Poprosił o sprecyzowanie ,czy w Liceum Ogólnokształcącym tych 75 miejsc to jest łącznie z klasą 

Sportową? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował,  że jest to ilość miejsc w I Liceum Ogólnokształcącym bez klasy sportowej. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- 3 klasy I LO , 1 klasa Sportowa. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

-Jeżeli chodzi o klasę sportową , to Pan Dyrektor robi starania  chce aby to były już osoby przygotowane  

Jutro jedzie na zawody do Poznania.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

-Dopytał czy dużo jest dużo osób z zewnątrz we wszystkich szkołach ogółem? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że z zewnątrz jest około 30 osób we wszystkich szkołach. Absolwentów mamy 495, a 473 

złożyły podania , to tak grupa może złożyła do innych szkół. Myślę, że koronawirus spowodował, że 

młodzież wybrała się do naszych szkół.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Zapytał się odnośnie wykorzystania internatu, jak tylko 30 osób z zewnątrz , jak są dwa internaty, czy one 

będą puste czy grozi ich zamknięcie ? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował ,że internaty nie były nigdy puste , że sa dobrze wyposażone i będą wypełnione.   

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Zapytał się czy Pan Starosta może na dzisiaj udzielić odpowiedzi czy widzi już jakiś realny wpływ umowy 

podpisanej z Piła , dotyczącej współpracy szkół wałeckich  z szkołami pilskimi. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Ta umowa miała dotyczyć kształcenia zawodowego , praktyk , egzaminów w Pile   w tych zawodowych 

których nie ma  w powiecie, to o to głownie chodziło w umowie. Dyrektor i Starosta Pilski wystąpił , aby 

rozrzedzić  tą umowę, bo mogą również w innych dziedzinach współpracy, była współpraca. Jednak 

głównie chodziło o egzaminy zawodowe.    

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat przygotowań do rekrutacji absolwentów szkół podstawowych na rok 

2020/2021. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas, Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn, Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 
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Ad. pkt 8.  

Informacja na temat stanu turystyki w Powiecie Wałeckim. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu*.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Zadał pytanie czy Zarząd Powiatu i gminy na terenie Powiatu Wałeckiego, mają rozeznanie jak ta branża 

przetrwała ten okres koronawirusa, bo to w skali Polski branża najbardziej dotknięta. Czy w Powiecie 

Wałeckim był monitorowany ten temat , czy gminy monitorowały. Czy z powiatu, bo jest ich dużo takich 

placówek skorzystało z pomocy, małe przedsiębiorstwa czy punkty turystyczne.?  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że wszystkie branże które funkcjonują na terenie Powiatu, szczególnie te mikro, małe 

przedsiębiorstwa skorzystały z pomocy, które przekazywane były przez  Powiatowy Urząd Pracy , ta pomoc 

była bardzo sprawnie przekazywana. Wszyscy którzy złożyły wnioski to otrzymali taką pomoc. Branża 

turystyczna , ona zawsze odbiegała od tej nadmorskiej, w powiecie to inaczej wygląda, nawet można 

powiedzieć ze ten okres koronawirusa był bardziej przychylny, bo ludzie przyjeżdżali na tereny Powiatu, 

bo spokój , cisza i można było wypoczywać. Kto by przygotowany do tego to miał pełne obłożenie. 

Stwierdził ,że nie jest w stanie powiedzieć jak to wygląda pod względem gospodarczym  poszczególnych 

branż,  poszczególnych  jednostek które funkcjonują na terenie Powiatu Wałeckiego. Poinformował, że nie 

otrzymywał żadnych informacji , a także do PUP nikt się nie zgłaszał. Gorzej z branżą hotelową, jednak 

np. COS szybko się otworzył obostrzenia restrykcyjne, ale bardzo dużo sportowców przyjechało.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat stanu turystyki w Powiecie Wałeckim. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt.9.  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 2019 r. – materiał 

sesyjny.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził, że brakuje mu pewnych wniosków, czy są jakieś wnioski się nasuwają , bo to był szczególny 

okres ,pracy, co prawda dotyczy to roku 2019 , na jednej z poprzednich komisji stwierdziła,  że był mniejszy 

przypływ środków dla PCPR , czy tym razem można wyciągną podobne wnioski , czy brakuje środków  

i jest tyle ile potrzeba. Ze sprawozdania wynika że te środki są na poziomie 90-100% ale być może zdarzyły 

sytuacje od strony Zarządu warte sa się  przedstawienia.  

 

Bogdan Wankiewicz – Radny Rady Powiatu 

- Poinformował, że jeżeli chodzi o środki na Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, były one też 

zmieniane, ze względu na to ,że  na rehabilitacje zawodową nie były wykorzystane , a przesunięte na 

społeczną, w 100% wszystkie środki zostały wykorzystane na wszystkie zadania realizowane przez PCPR 

Środki systematycznie wpływają nie ma problemu , ile algorytmu się należy tyle  PCPR dostaje. Ponadto 

poinformował ,że będzie tworzona nowa komórka przy PCPR - Centrum Zarzadzania Kryzysowego, np. w 

przypadku wypadków na drodze, jakiegoś pożaru, przy Centrum będzie psycholog , dwa samochody, będą 

obsługiwać dwa powiaty powiat wałecki i choszczeński. Będzie to uruchomione, są przeznaczone  

3 pomieszczenia w budynku B, a środki pochodzą z Urzędu Marszałkowskiego na ten cel i na 3 lata na 

działalność , a później będzie trzeba pomyśleć jak tą działalność rozwijać. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził, że w minionych latach były dyskusje nad utworzeniem placówki na terenie Powiatu, jak to 

wygląda sprawa na dzień dzisiejszy? 
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Bogdan Wankiewicz – Radny Rady Powiatu 

- Poinformował, że jest działka 30 ar na al. Zdobywców Wału Pomorskiego  za internatem, już jest tam 

projekt na jeden dom, taki jeden dom dziecka może przebywać maksymalnie  14 osób, chcemy takie 2 

domy wybudować , do tego się przymierzamy. Zarząd szuka środków finansowych  na budowę tych dwóch 

obiektów. Budowa tych dwóch domów  na 28  osób, szczególnie dla tych najmłodszych to rozwiązałaby 

problem . 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał się czy to się opłaca ekonomicznie.  

 

Bogdan Wankiewicz – Radny Rady Powiatu 

- Stwierdził , że jak najbardziej , już wszystko jest poukładane , kto by zapewnił wyżywienie , mocno byłby 

ZAZ włączony , pralnia by opierała , uważa ze świetnie to by wszystko funkcjonowało.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu za 2019 r. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie 

 

Ad.pkt.10.  

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Wałeckiego – materiał sesyjny 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Wałeckiego. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Ocenę. 

 

Ad. pkt 11.  

Informacja na temat realizacji  Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2014-2020, za rok 2019 r. – materiał sesyjny  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2014-2020, za rok 2019 r. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt 12.  

Informacja na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

w zakresie rehabilitacji społecznej i przestrzeganie praw Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 

2020, za 2019 r. – materiał sesyjny 
 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
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Niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji społecznej i przestrzeganie praw Osób Niepełnosprawnych na 

lata 2016 – 2020, za 2019 r.  

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt 13.  

Informacja o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych   

w 2019 r. i realizacja zadań aktualnych. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu*.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- Poprosiła, aby Pan Starosta powiedział  kilka informacji o Zakładzie Aktywności Zawodnej z uwagi, że 

on dopiero zaczyna działać w środowisku, a jednocześnie ma już pewne na swoim koncie osiągniecia, jego   

i ewentualne połączenie w przyszłości powstającym Domem Dziecka. Prosił Starost  o  kilka uwag na temat 

Zakładu Aktywności Zawodowej żeby przybliżyć mieszkańcom Powiatu 

 

Bogdan Wankiewicz – Radny Rady Powiatu 

- Przekazał, że jest to jedyny ZAZ w województwie, który nie skorzystał z tarczy, bo miał wypracowane 

własne środki takie, które wystarczyły na funkcjonowanie. Z chwilą nastąpienia pandemii, już Pani 

Dyrektor była przygotowana na szycie maseczek, około 30 tys. maseczek zostały sprzedane i które zasiliły 

konto ZAZ. W czasie przestoju, wielki wyczyn pracowników niepełnosprawnych ZAZ, bo  

z chwilą gdy została ogłoszona pandemia , to wszyscy pracownicy 60 osób niepełnosprawnych poszli na 

zwolnienie i ale pracownicy ci sprawni pozostali w pracy, żeby nie było przestoju ZAZ, pralnia 

funkcjonowała, jadłodajnia, rękodzieło i szwalnia. Poszczególne obszary są tak dobrane, i które się świetnie 

wkomponowały w środowisko, pralnia jako jedyna  funkcjonuje w powiecie wałeckim, na dzień dzisiejszy 

mają bardzo dużo pracy, że się nie wyrabiają i muszą niekiedy nie przyjmować nowych zleceń.. Radzą się 

świetnie. Zakupiono kolejną pralnie, zarabiają pieniądze, które wykorzystują na zakup wyposażenia oraz 

na rehabilitację zawodową , na prace społeczną, bo to głównie na to mają przeznaczane środki. Będą 

podpisywane umowy na realizację zadań z dużymi zakładami na pranie , szycie, posiłki regeneracyjne dla 

firm dużych, są jeszcze inne pomysły. Budynek w ruinie, który jest za ZAZ -em, już jest zrobiona 

wizualizacja , będą tam przeniesione WTZ, z myślą, że osoby będące w WTZ będą odbywały praktyki w 

ZAZ-ie , natomiast jeżeli będą się nadawały do pracy w ZAZ-ie to będą przechodziły do pracy do ZAZ-u, 

a nowy nabór będzie do WTZ.  

 

Wobec braku innych  głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji o wykonaniu zadań z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  w 2019 r. i realizacja zadań aktualnych. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 
Ad. pkt 14.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu za rok 

2019. - materiał sesyjny. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie 

zaopiniowania Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu 

za rok 2019. 
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LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8  (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński , Anna Jarczewska, Sławomir 

Niewczas , Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie. 

 
Ad. pkt.15. 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

 

a) w sprawie założenia Branżowej Szkoły II Stopnia w Wałczu oraz włączenia 

jej do Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wałczu 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu  

- Zapytał się, z uwagi  że szkole nie nadano imienia, czy w takiej postaci nazwa będzie funkcjonowała jak 

w tej chwili , czy jest jakaś przymiarka żeby tej szkole nadać imię. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Odpowiedział, że w tej chwili jest trudno mu odpowiedzieć, ale jest to temat nad którym będą dyskutować. 

Będzie spotkanie z Dyrektorami ,żeby też omówić jednolity system zdalne nauczania , z uwagi że od 

września może zdarzyć się, że uczniowie nie pójdą do szkół. Szkoła daje szanse ty, uczniom którzy 

ukończyli absolwentom  stopnia I,  ale i dorosłych, absolwentów szkół zasadniczych , którzy rozpoczęli 

rok szkolny 2012/2013. Szkoła daje świadectwo ukończenia szkoły, dyplom zawodowy, wykształcenie 

średnie branżowe  i również świadectwo dojrzałości po zdaniu matury, także w ramach kształcenia 

ustawicznego, skończyć kurs i  uzyskać tytuł technika 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Zapytał się , czy były jakieś badania potrzeby uruchomienia tej szkoły , żeby nie było, że jeden rok 

funkcjonowania  i będziemy likwidowali, czy takie szkoły funkcjonują w ościennych powiatach , i czy jest 

szansa wygenerowania do naszej szkoły uczniów.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że ustawodawca dał możliwość samorządom dalszego etapu kształcenia absolwentom 

szkół I stopnia szkół branżowych ale również zasadniczych szkół zawodowych, jak to wygląda w innych 

powiatach nie ma takich danych. Pan Dyrektor uznał , że jest takie zapotrzebowanie, jest to inicjatywa 

Dyrektora Piotra Filipiaka myśli ,że zbadał tę możliwość czy będą absolwenci czy utworzy szkołę. Myślę, 

że to wybór żeby uczniowie mogli zdobyć maturę.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie  projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 8 

GŁOSY ZA  - 8   (radni: Bogdan Białas, Andrzej Gostołek, Jan Grudziński, Anna Jarczewska, Przemysław 

Maksymowicz, Sławomir Niewczas , Ireneusz Sawczyszyn , Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. pkt.16. 

Sprawy bieżące 

Przewodnicząca przypomniała, że sesja odbędzie się 6 sierpnia br. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 
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Ad. pkt.17. 

Wolne wnioski i zapytania 

Starosta Bogdan Wankiewicz zaprosił  radnych na plac budowy Lokalnego Centrum Nauki Metalowe 

Inspiracje przy ul. Bydgoskiej, oraz poinformował, że ruszyły prace z budową warsztatów przy PCKZIU, 

została podpisana umowa na remont ulicy 1000- lecia, oraz ,że w   połowie sierpnia zostanie oddana droga 

Bronikowo – Próchnowo.  

 

Ad. pkt.18. 

Zamknięcie posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku Przewodnicząca 

Komisji o godz. 12 57  zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

*  -  Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

    -  Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego  

       w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji  

                i Spraw Społecznych 

 

                           /-/ Anna Jarczewska   

   

 
    Protokołowała:  

        Inspektor  

ds. obsługi Rady Powiatu 

 

    /-/Kinga Kanduła 

 


